

# KSK STYRELSEMÖTE 2020-05-25

**Närvarande: På Sporthallen:** Rikard Berglund, Robin Glöggler, Jenny Wall, Gustav Lindberg  
**Via Teams:** Anna Lindqvist, Peter Lexander, Jonas Liw, Lillemor Eriksson

## 1) **Genomgång av förra mötesprotokollet**

- \* Göran ska fixa låsanordningar till containern.
- \* Vattenpump inköpt av Göran och sätts igång nu i helgen.
- \* Inget svar ang. sponsring av matchur än. Göran tar detta med Sigvardsson igen.
- \* Jonas och Peter fortsätter jaga in offerter på rusten av Sportan.
- \* Jonas och Lillemor försöker få till ett utskick ang. VVS-besiktning

2) **Ekonomi** – Ser bra ut. Resultat bättre än budgeterat mycket pga herrarnas sponsorpengar och mindre kostnader pga färre lag. Inga fakturor på el- och rörmokarjobb har inkommit på skidstugan än.

3) **Skidorna** – Har avslutat säsongen men kommer att ha en arbetsdag framöver.

## 4) **Fotbollen** –

- \* Ungdomsserierna är i full gång. P07, som tappat flera spelare till bl.a Årsunda och Stensåtra, backas upp av F07. Man jobbar på att få in fler pojkar i laget och ett ev. samarbete med Storvik och Järbo.
- \* KSK har fått 2 begagnade 5-manna mål från Göranssons.
- \* Glöggler har gjort ett schema över kritning av planerna. Man kritar en 9-manna fram till dess att herrarnas matcher drar i gång i höst.
- \* P10, som samarbetar med Järbo, spelar varannan match i Kungsgården
- \* Bör försöka få till en domarutbildning för våra 07-lag. Den är ju även en bra spelarutbildning.
- \* Damträningarna rullar på med gott delatagande.
- \* Har ca 30 barn anmälda till fotbollsskolan v.25. Utbildning med SISU 8/6 rörande utbildningarna som vi ska hålla i själva under fotbollsskolan
- \* Man kan livesända alla ungdomsmatcher i appen "Min fotboll". P07 har gjort det och det var smidigt.
- \* Ännu inte fått något besked från förbundet om vilka föreningar som får anordna sammandrag till hösten.
- \* Herrlaget – ser lovande ut. Har 24 man i truppen + 2 som provtränar. Har träningsmatcher inplanerade. Rusten av omkl.rummet är så gott som klart. Försöker köra lite försäljningar för att täcka upp för inkomstbortfall pga Covid-19-

5) **COVID-19** – Inga nya restriktioner har tillkommit.

- \* Beskedet om att restriktionerna mot resor inom landet hävs fr.o.m 14 juni innebär att all tävlingsverksamhet då är tillåten dock kvarstår alla restriktioner för att förhindra smittspridningen
- \* KSK:s beslut om att köra helt publikfritt på alla hemmamatcher gäller fortfarande – oavsett vad andra föreningar beslutar. Vid behov – stäng grinden in till Sportvallens område.
- \* Spelare kommer ombytta och klara – inget umgänge i omkl.rum.

## 6) **ÖVRIGT**

- \* Högtalarpucken har kommit och finns nu på kansliet.
- \* Skulle ha haft ett högtalarsystem så att vi kan ha speaker på våra hemmamatcher. Robin kollar upp med Emanuelsson's om att få in en offert på fast ljud.
- \* Ang. stängslet som vi gett trafikverket tillåtelse att byta kom önskemål upp om att det skulle vara högre. Lillemor kollar med trafikverket om möjlighet till detta finns.

7) **Nästa möte 20-06-22** – Rikard skickar ut länk till digitalt möte.

8) **Mötet avslutades.**

**Vid protokollet:** Lillemor Eriksson

# ATT GÖRA:

**GÖRAN:** \* Fixa låsanordningar till containern

\* Sätta igång pumpen

\* Kolla sponsring på match-ur med Sigvardsson

**JONAS:** \* Jaga in offerter på rusten med Peter

\* Skriva ihop VVS-besiktning-utskick med Lillemor

**PETER:** \* Jaga in offerter på rusten med Jonas

**LILLEMOR:** \* Skriva ihop VVS-besiktning-utskick med Jonas

\* Kontakta Trafikverket ang. ett högre stängsel mot Järnvägen

**ROBIN:** \* Kontakta Emanuelssons för att få in en offert på fast ljud till speakerkuren.